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RAPPORT FRA TILSYNSBESØK _ T1LsYNs§T”{}ALGr A“ il

Navn på tjenestested: Manglerudhjemmet
Dato for besøket: 26.06.2019 Tidspunkt (fra kl. til kl.): kl 14.40-15.20
Uanmeldt besøk
Av tilsynsutvalgets medlemmer var følgende til stede:
Randi Vollmerhaus, leder, Vidar Vevik og Tor Engebretsen, medlemmer
Møtesekretær: Randi Vollmerhaus
Kontakter under tilsynet:
Enhet 1, 2. etasje, hjelpepleier __
Hvordan ble tilsynet gjennomført:
Institusjonsbesøk, muntlig kommunikasjon
Tilsynsutvalgets rapport fra tilsynet

1. Samtale med hjelpepleier på Enhet 1, 2. etasje

var ferdig utdannet hjelpepleier i  1986.  Hun har tidligere jobbet på forskjellige
somatiske sykehjem. Hun har nå jobbet snart 6 år på  Manglerudhjemmet, og trives veldig
godt der, med mindre tunge løft, stabile forhold, og godt samhold blant kollegaene.

a. Om enhet I, 2. etasje

Det er fullt belegg på enheten, 14  langtidsplasser. Ingen som p.t. venter på plass på annet
omsorgsnivå. Nye beboere er veldig syke, og pårørende er slitne.

Stabilt personale, en helsefagarbeider og en sykepleier har svangerskapsperm. Disse er
dekket opp med vikarer. Praktikanter og studenter er i tillegg.

Maten leveres fra Bergen  — smaker greit stort sett. Det er fleksibelt med måltider, alle får det
de vil ha, og kan spise når de ønsker det. Alle kan ha den døgnrytmen de ønsker.

Enheten får ros for positivt mottak av beboere/pasienter.

Multidose fra apotek går bra nå. Litt utfordring med egne dosetter, som kommer i tillegg til
det fra apoteket. Kan være kilde til feil.

b.  Sykefravcer
Sykefraværet var høyt i vinter- men det var ikke relatert til jobben.
Denne dagen var alle i avdelingen på jobb.

c. Aktiviteter
Puben er populær, og både den og sansehagen er mye i bruk.  I  går var det konsert på huset.
Det var en som spilte gitar, først i fellesrommet, så på avdelingene etterpå. Positivt innslag,
beboerne nynner med.
Det arrangeres trimdager med “ysioterapeuten Denne dagen hadde det vært
<<sprektur>>, for de som klarer å gå litt rundt i området. 2-3 fra personalet er med.
De håper å få til en tur i Oslo som avveksling.

d. Tvang
Ingen per nå.



e. Pårørendemørc
Det gjennomføres fysiske pårørendernøter hvert halvâr, og per telefon hver méined.
Det har nylig vært gjennomført et møte, der tre pårørende møtte opp, og tre fra personalet
deltok. Bra møte, med viktige avklaringer.

Enheten ga et positivt inntrykk, rent og ryddig.

Oslo den 26.06.2019

Randi Vollmerhaus(s) Vidar Vevik(s) Tor Engebretsen(s)

Leder tilsynsutvalg Medlem tilsynsutvalg Medlem tilsynsutvalg

Tilsynsrapport oversendt til:
1. BydelsadministrasjOmen/bydelsutvalget: 08.07.19
2. Sykehjemsetaten til koinmentering: 08.07.19
3. Daglig leder Manglerudhjennnet: 08.07.19


